## 日文系畢業專題選任指導老師流程

## Procedures of Applying for Graduation Thesis/Project Supervisor Japanese Department

【個人論文 Thesis】:學生決定論文題目、撰寫論文申請資料。(系網"下載專區-個人論文申請表格")

Students have to decide on their thesis subject and fill up the "Graduation Thesis Research Plan" form downloaded from the homepage of the Department.

## 【實務專題 Practical Project】:

- 1.若需組成小組,小組成員請學生自組(一組至多三人)。
- 2.填寫實務專題申請資料。(系網"下載專區-實務專題申請表格")
- 1. If the project needs more than one member to complete, seek his partner(s) by himself (up to 3 members at most)
- 2. Please fill up the "Application Form of Practical Project" downloaded from the homepage of the Department.



依系上公告之「指導老師專攻領域及指導種類一覽」找指導老師簽名。 作業時間:3/1~3/29 止

Please choose an advisor according to the "List of Advisors' Specialties and Categories of Supervision" which will be announced on the department homepage, and submit the "Graduation Thesis Research Plan" form with supervisor's signature. Process time: 3/1~3/29

備註:指導老師於3月份每週之週五在老師的研究室門口公佈決定指導之學生 名單,同學可依公佈名單得知該老師是否已額滿、來決定是否繼續找尋該老 師、或換找其他老師指導。

Note: Each supervisor will post his/her updated supervising list every Friday in front of his/her office to announce the vacancy of supervision.

## 日文系系網下載專區連結

"Form Download"in the homepage of Japanese Department:

http://c025.wzu.edu.tw/category/139061